
ZAPIS N I K

treće redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba “Zagreb", 

održane dne 13.I.1971.g.u 19,3o sati u klupskim prostorijama. 

PRISUTNI: Krešimir lessel,Haberštok Željko,Radivoj Zeljko,Vida- 

ković Stevo,Vargović Pranjo.

DNEVNI REP: 1.Nacrt plana rada u 1971.godini.

2 .Izbor tehničkog sekretara KKZ.

3 .Akcija društvenih večeri KKZ.

4 .Izvještaj o napredovanju bilance i inventure 

kluba.

5.Razno.

1. Predsjednik Krešimir lessel iznosi i čita plan rada za

1971.godinu.Plan se u principu prihvaća.

Predsjednik dalje konstatira da se Vera. Robić kao član U.O. 

vrlo neodgovorno odnosi prema klubu,pa bi je trebalo pozvati 

na razgovor i odgovornost.Veri Robić treba dati pismenu .opomenu.

2. Pranjo Vargović se kooptira u Upravni odbor i preuzima duž

nost tehničkog sekretara.

3« Od skupštine je postignut stanoviti napredale u klubu.Pred

sjednik Lessel predlaže novu akciju - "Društvene večeri",koje 

bi se počele održavati od ove subote svake subote na dalje.Okup

ljati treba članove,prijatelje i prijateljice kluba.Cilj je te 

akcije da se u klub privuku novi članovi,da im se sugeriraju 

stanovite filmske akcije,! t.d.Pristup imaju članovi kluba i 

uvedeni gosti po članovima.Ulaznina se ne će naplaćivati,samo 

treba načiniti ugovor sa voditelj011 bara Perom,u kojemu će se 



odrediti njegova prava i dužnosti.Cijene u baru će se povisiti 

za 100 s time da taj višak ide u korist kluba.Kasnije će se 

eventualno odrediti neki paušal,koji će Pero plaćati.U 21 sati 

se zatvaraju vrata,i tko do tada ne uđe,može ući samo ako se 

najavi telefonski.Društvene večeri će raditi od 19 - 23 sata.

4. Inventuru treba načiniti do 20.I.1971.,a izrada bilance je 

u toku.

5. Samo u slučaju tosnkih projekcija osmice treba tražiti pro

jektor od Kino-saveza.

Član#,kojemu se dade zaduženje petnaest dana rani je, mora 

izvršiti projekciju svojih filmova.

Treba načiniti prijedlog Pilmoteki 16.da nam dade za projek

ciju svoje kratke filmove.

Treba pozvati Dragutina Doplera,pa' s njim dogovoriti početak 

tečaja,te započeti sa propagandom.S time treba što prije početi.

Treba razmisliti i o akciji "Pionirskog filma",jer bi se 

na taj način moglo dobiti neka sredstva.

Početak društvenih večeri prolongiraju se za slijedeću su- 

b otupi z tehničkih razloga.

Završeno u 22,o5 sati.

Predsjednik:Tajnik:

(Krešimir Lessel)


